
Schriftelijke vragen HTM

De SP heeft in de afgelopen tijd meerdere keren de aandacht gevraagd voor de 
steeds verder teruglopende dienstverlening van de HTM. Sinds de invoering van 
de ov-chipkaart is reizen met het openbaar vervoer een serieuze uitdaging 
geworden: Dalkaartjes zijn afgeschaft, er kan niet meer met contant geld betaald 
worden en de meeste oplaadpunten zijn als ze al werken alleen tijdens 
kantooruren beschikbaar. Het college heeft aangegeven de zorgen van de SP 
omtrent deze ontwikkelingen te volgens, maar weinig te kunnen doen omdat de 
HTM beleidsvrijheid heeft op deze punten. Voor de SP is deze opvatting 
onaanvaardbaar, het Zoetermeerse openbaar vervoer wordt afgebroken en het 
college kijkt lijdzaam toe.
De meest recente ontwikkeling zijn stickers op de kaartjesautomaten waarop 
staat dat ook bij een defecte automaat een geldig vervoersbewijs verplicht blijft. 
HTM legt hiermee de verantwoordelijkheid voor haar falen neer bij de reiziger.
De SP verbaast zich over het schijnbare uitblijven van acties vanuit het college 
om het beleid van de HTM te bij te stellen, hierover hebben wij onderstaande 
schriftelijke vragen.

Schriftelijke vragen

1. Is het college het met de SP eens dat het onwenselijk is dat de HTM de 
verantwoordelijkheid voor het falen van haar verkoopsysteem afwentelt op 
de reiziger? Is het college bereidt HTM hierop aan te spreken of heeft het 
college dit gedaan?

2. Is het college ervan op de hoogte dat de ov-chipkaart in Zoetermeer bijna 
nergens wordt verkocht?

3. Is het college ervan op de hoogte dat de oplaadpunten bij in ieder geval 
vrijwel all Albert Heijn vestigingen defect zijn?

4. Is het college het met de SP eens dat als het niet mogelijk is saldo op te 
laden of een kaartje te kopen door falen van de aanbieder (Trans Link 
Systems of HTM), de reiziger gratis zou mogen reizen?

5. De raad heeft bij motie besloten dat randstadrailhaltes van verkoop- en 
oplaadapparatuur voorzien moeten worden. Op 14 november 2009 
publiceerde de gemeente het volgende: “Voordat de invoering van de 
OV-chipkaart voltooid is, zal het op alle Randstadrailhaltes en 
OV-terminals mogelijk moeten zijn de OV-chipkaart aan te 
schaffen en op te laden.”1 Tot op heden is hier niets van terecht 
gekomen. Hoe kan dit?

6. Is het college bereid actie te ondernemen op het bij vraag 5 gestelde?
7. Waarom is het dalkaartje in Zoetermeer afgeschaft terwijl dit in Delft nog 

wel bestaat? Is het college bereid om stappen te zetten om het dalkaartje 
weer in te voeren?

8. Welke middelen heeft het college ter beschikking om het beleid van de HTM 
bij te sturen?

1 http://www.zoetermeer.nl/index.php?mediumid=44&pagid=1108&stukid=9683










